



INTERNATIONAL SCHOOL OF NANSHAN SHENZHEN

Nanshan, Shenzhen, P.R. China

Letter of Permission for School Bus Drop-off

校巴接送同意书

Please complete this letter and return to ISNS to give permission for your child to go home unattended from their bus stop.

This letter is **ONLY** applicable for students Grade 6 to Grade 12. Students from K5 to Grade 5 **must** be picked up at the bus stop by an authorised person.

I give _____ of Grade _____ permission to
(name of student) (grade number)

go home alone after disembarking school bus _____ (school bus code).

Parent/Guardian Signature: _____ Parent/Guardian Printed Name: _____

Mobile phone number at which the parent/guardian can be reached: _____ Date: _____

The student **must** be picked up at the bus stop if this letter is not completed and submitted to ISNS. For the safety of the student, if there is no one picking up the student at the bus stop, he/she will be required to stay on the bus and return to ISNS.

请填写校巴接送同意书并交回 ISNS 以确认您的孩子下了校巴后能独自回家。

本同意书只适用于 6 至 12 年级的学生。幼儿园 K5 至 5 年级的学生必须由授权人接送。

本人同意学生(姓名)_____所在年级_____下了校车_____ (校车线号) 后可独自回家。

家长/监护人签名: _____ 家长/监护人签章(或打印姓名): _____

家长的有效手机号码: _____ 日期: _____

如果以上资料未填写完整并交回 ISNS, 学生必须要有家长或授权人在校巴站点接应。出于学生安全考虑, 如果没人在站点接学生, 学生将继续留在校车站内并被送回学校。

International School of Nanshan Shenzhen 深圳南山国际学校

11 Longyuan Road, Taoyuan Sub-District, Nanshan District, Shenzhen, P.R. China. Postal Code 518055

中国 深圳市 南山区 桃源街道 龙苑路 11 号 邮编: 518055

Tel 查询电话: (86-755) 2666 1000 / 2645 4992 Fax 传真: (86-755) 2645-4090 Website 网页: www.isnsz.com